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1.  532.  Κατανομή βοσκοτόπων στο Δήμο 
Δράμας για το έτος 2014 

1ο  
Ομόφωνα 

 

 Δεν υιοθετεί την εφαρμογή της 
προτεινόμενης από τον ΟΠΕΚΕΠΕ τεχνικής 
λύσης, συνυπολογίζοντας την απόφαση της 
ΠΕΔ , η οποία έχει ως ακολούθως και 
ευθυγραμμιζόμενο πλήρως με την απόφαση 
της Γενικής Συνέλευσης του Συλλόγου των 
κτηνοτρόφων Ν. Δράμας:  
«Κατά την διευρυμένη συνεδρίαση του Δ.Σ. 
της ΠΕΔ/ΑΜΘ της 31-10-2014μ στην οποία 
συμμετείχαν όλοι οι Δήμαρχοι της ΠΑΜΘ, 
αφού συζητήθηκε το θέμα αποφασίσθηκε ότι 
οι Δήμοι της ΠΑΜΘ: 

1. Δεν έχουν αντίστοιχο λογισμικό το 
οποίο επεξεργάζεται χάρτες 

2. Δεν έχουν καταρτισμένο προσωπικό 
αυτή τη στιγμή για να υποστηρίξει 
αυτή την εφαρμογή. 

3. Δεν έχουν όλα εκείνα τα δεδομένα τα 
οποία χρειάζονται για να γίνει σωστή 
και κυρίως αντικειμενική κατανομή 
των εκτάσεων, όπως μητρώο ζώων και 
κτηνοτροφικών εκμεταλλεύσεων, 
περιοχές που έχουν χαρακτηριστεί 
δασικές, περιοχές αναδασωτέες, 
περιοχές NATURA. 
 

4. Δεν προλαβαίνουν χρονικά να 
προβούν στην αναζήτηση νέων 
εκτάσεων που παραμένουν αδιάθετες 
για να καλύψουν περισσότερες 
ανάγκες σε βοσκοτόπους. 

 
Η διαδικασία κατανομής των βοσκοτόπων 
να συνεχίσει να γίνεται από την ΕΑΣ και την 
ΟΠΕΚΕΠΕ, όπως μέχρι σήμερα» 

 

 Χαιρετίζει την ανάληψη της 
ευθύνης εκ μέρους των κτηνοτρόφων Ν. 
Δράμας , επισημαίνοντας ότι επιτέλους 
πρέπει να αντιμετωπιστούν οι κτηνοτρόφοι 
ακριβώς όπως τους αρμόζει ως στυλοβάτες 
της ελληνικής οικονομίας  

 

Δράμα   10-11-2014 
Η ειδική γραμματέας του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Δράμας  
 
 Μυροφόρα Ψωμά  


